



Retail Asia Conference & Expo 2025 to Co-Locate with Restaurant, Bar & Café Hong Kong, Uniting Retail & F&B Innovations 亞洲零售論壇暨博覽會2025 將與香港餐飲展同場舉行 攜手推動零售與餐飲創新

We are thrilled to announce that the **Retail Asia Conference & Expo (RACE)** will co-locate with the **Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK)** from **2-4 September 2025** at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre! This collaboration unites two of Hong Kong's key economic drivers—the food and beverage (F&B) and retail industries—to create greater synergy and exciting opportunities for growth and innovation.

亞洲零售論壇暨博覽會 (RACE) 將於**2025年9月2日至4日**與**香港餐飲展 (RBHK)** 在香港會議展覽中心共同舉辦！此次合作將聯合香港兩大經濟動力——餐飲業和零售業，為業界創造更大的協同效應、推動增長和創造更多機會。



With 15 years of proven success, RACE has established itself as a leading hub for retail innovation, while the co-locating show, RBHK, has boasted over 20 years of recognition in the F&B industry. By merging these two influential events, exhibitors and visitors will gain direct access to advancements and insights into both industries that enhance product offerings and in-store experiences. From restaurants and hotels to supermarkets, RACE delivers the latest technology to advance the industry, promoting efficiency and sustainability. This strategic move promises to foster valuable connections and drive the evolution of both sectors.

憑藉15年的成功經驗，RACE已成為零售業創新樞紐，而同場舉辦的 RBHK 在餐飲行業中亦享有多達 20 年的聲譽。這戰略合作將增強零售與餐飲行業之間的協同效應。兩個展會將會議參展商和訪客直接接觸兩大行業的最新發展，捉緊市場動向，提升競爭力。由餐廳、酒店到超級市場，RACE將展示最新技術以推動行業進步，促進效率和可持續性。此策略性舉動能促進更有意義的聯繫，推動兩大行業的發展。

More about Restaurant, Bar & Café Hong Kong 有關香港餐飲展



Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) gathers culinary experts, beverage masters, restaurant & bar owners to feast on a wealth of culinary innovations, revolutionary insights and business opportunities.

香港餐飲展 (RBHK) 匯聚餐飲專家、飲品大師、餐廳和酒吧東主，打造一場無可比擬的餐飲盛宴，攜手推動餐飲業和製造商機。

[RACE Website](#)
亞洲零售論壇暨博覽會網站

[RBHK Website](#)
香港餐飲展網站

Organiser:



Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong

+852 3709 4981

visit@retailasiaexpo.com

